
Goedenavond college, mijn naam is Hanneke Borger, ik sta hier namens de 
winkeliers van het winkelplein in Berkum, te weten Coop supermarkt, Slijterij 
Stroomberg, Slagerij Lammers, Verswinkel De Buurman, Snackbar AnyTyme, 
Bloembinderij de Vuurdoorn en Borger De Echte Bakker.

Wij hebben een zienswijze ingediend tegen de plannen van Resido om een 
appartementencomplex te bouwen op het terrein van de Emmauskerk in 
Berkum.

 Ten 1e zijn wij niet tegen de bouw van de appartementen. Ook wij zien het 
economisch belang van deze bouw in, en begrijpen de vraag naar woningen in 
Berkum.

Echter het aantal parkeerplekken welke op het terrein worden gecreëerd is 
onvoldoende. Hierdoor zal de vrije parkeergelegenheid op het plein voor onze 
winkels extra worden belast. Hiertegen hebben wij bezwaar.

Wij, als winkeliers vinden dat de meetmomenten niet op het juiste tijdstip 
hebben plaatsgevonden. Het drukste moment van de week is door de vele 
verszaken op zaterdag tussen en 11.00 en 12.00. Dit zou maatstaf moeten zijn. 
Een meting op dat tijdstip heeft echter nooit plaatsgevonden.

Onze mening is dan ook, dat een meting moet plaatsvinden op zaterdag en dat 
voorafgaand aan het verstrekken van een eventuele vergunning,  bindende 
afspraken gemaakt moeten worden over voldoende beschikbare 
parkeergelegenheid voor het winkelend publiek.

Hiervoor zien wij verschillende mogelijkheden, te denken valt aan:



- Het creëren van een blauwe zone tussen 8.00 en 20.00 uur. Hierdoor zijn 
er dan geen langparkeerders.

- Het vervangen van de huidige grote bomen op het plein door slankere 
bomen.

- Het schuin insteken van de parkeerplekken waardoor er minder in- en 
uitrij problemen zijn.

- Het verplaatsen van de ondergrondse containers waardoor er extra 
ruimte komt.

- Het vervangen van de standplaats voor ambulant handel door 
parkeerplaatsen. Deze standplaats opnieuw creëren op een locatie dicht 
bij het winkelplein.

Wij hopen dat in deze tijden van corona, waarin het voor alle ondernemers 
moeilijk is en de werkgelegenheid onder druk staat, het college mee wil 
denken over een oplossing van dit probleem. Dit hebben jullie al gedaan bij 
de horeca, bijvoorbeeld door het uitbreiden van de terrassen. Ons probleem 
heeft niet te maken met corona, maar de huidige situatie maakt het er niet 
makkelijker op.

Als winkeliers zijn wij van wezenlijk belang voor de leefbaarheid van 
Berkum, ons kleine winkelbestand willen we graag zo goed mogelijk 
houden. Wij als leveranciers voor de dagelijkse levensbehoeften versterken 
elkaar en de vrije parkeergelegenheid is een groot goed, welke wij niet 
zomaar uit handen geven.


